
 

MAS SVATOVÁCLAVSKO, z.s.  
 

Účel setkání:  Programový rámec a příprava projektu

Datum:  6. 5. 2022

Místo konání:  Kancelář MAS SVATOVÁCLAVSKO, J. Šípka 486, Stochov

Účastníci:  PS OPZ+

 

Cíl jednání:  
- Příprava AP a projektu ve vazbě na AP v OPZ

 
 
Průběh diskuse:  

- L. Fleischmann informoval členky PS o výsledcích konzultace AP s
2022 on-line, přítomno bylo více MAS, byl podrobně diskutován návrh AP zaslaný ŘO před 
jednáním, vč. finančního rámce pro první a druhý projekt 

- Hojně diskutována problematik
relevantní pro některé aktivity, které zamýšlíme nebo jsme zamýšleli realizovat 
tábory, půjčovna kompenzačních pomůcek 
trhu, jde o VP  

- Případnou VP by měli identifikovat hodnotitelé a je k
- Komunitní tábory – pokud nebudou navazovat na celoroční komunitní aktivity pro vybranou 

CS, ale budou otevřené všem, jde o VP
organizace se rády zapoj
v území velmi dobré, jak
Komunitní tábor je třeba
více. Nutno zajistit dostu
za hodinu, což jsou rozum

- My nemáme s VP, respektive de minimis problém 
nečerpala a limit je 200 000 eur
k rozpočtu projektu.  

- Pracovníci MAS pracují na kvantifikaci cílových skupin. U některých je to trochu problém, 
protože nemáme organizace, které by nám mohly pomoci s
ani ČSÚ. Získáme, co půjde. 

- L. Fleischmann vede diskusi s
vedením se zná již déle, jsou nastaveny dobré vztahy. Zástupci Slunce mají také zájem o 
rozšíření nabídky služeb, případně zapojení do projektu, spolupráci v
práce, příp. služeb, ale i v
a zařízení s různými hendikepy, zajištění osvěty v
problém zajistit kvalifiko
službách.  

 
Závěry:  

- MAS dopracuje a předlož
- MAS předloží projekt do 

 
 
Zapsal:   Ing. Luboš Fleischmann, PhD.
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AP a projektu ve vazbě na AP v OPZ+ 

hmann informoval členky PS o výsledcích konzultace AP s ŘO, která proběhla 26. 4. 
line, přítomno bylo více MAS, byl podrobně diskutován návrh AP zaslaný ŘO před 

jednáním, vč. finančního rámce pro první a druhý projekt  
Hojně diskutována problematika veřejné podpory, respektive podpory de minimis 
relevantní pro některé aktivity, které zamýšlíme nebo jsme zamýšleli realizovat 
tábory, půjčovna kompenzačních pomůcek – jakmile bychom konkurovali jiným subjektům na 

VP by měli identifikovat hodnotitelé a je k dořešení v rámci hodnocení. 
pokud nebudou navazovat na celoroční komunitní aktivity pro vybranou 

e budou otevřené všem, jde o VP. Zájem o realizaci táborů v území j
jí. Vybavení a lidský potenciál pro realizaci komun

k díky předchozím projektům z OPZ, tak díky školá
a realizovat v každé z obcí MAS, nejméně jeden za
upnost ale i rozmanitost. Dle metodik OPZ lze pla
mné peníze.   

VP, respektive de minimis problém – MAS žádnou podporu de minimis 
000 euro, což je cca 5 mil. Kč, což by neměl být problém

Pracovníci MAS pracují na kvantifikaci cílových skupin. U některých je to trochu problém, 
protože nemáme organizace, které by nám mohly pomoci s daty pomoci, některá nesleduje 
ani ČSÚ. Získáme, co půjde.  
L. Fleischmann vede diskusi s Nadací Slunce, která dělá sociální práci v okolí MAS. S
vedením se zná již déle, jsou nastaveny dobré vztahy. Zástupci Slunce mají také zájem o 

b, případně zapojení do projektu, spolupráci v oblasti rozvoje sociální 
práce, příp. služeb, ale i v dalších oblastech – např. komunitní akce s účastí klientů jejich škol 

různými hendikepy, zajištění osvěty v obcích MAS ad. Pro úze
ovaného pracovníka na sociální práci se vzděláním

ží AP ke schválení rozhodovacímu orgánu MAS  
 výzvy OPZ co nejdříve, výzva zatím nevyhlášena 

Luboš Fleischmann, PhD.  
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ŘO, která proběhla 26. 4. 
line, přítomno bylo více MAS, byl podrobně diskutován návrh AP zaslaný ŘO před 

a veřejné podpory, respektive podpory de minimis – 
relevantní pro některé aktivity, které zamýšlíme nebo jsme zamýšleli realizovat – komunitní 

jakmile bychom konkurovali jiným subjektům na 

rámci hodnocení.  
pokud nebudou navazovat na celoroční komunitní aktivity pro vybranou 

 je vysoký. Tradiční 
nitních táborů je 
ám a spolkům. 
a rok, pokud možno 

atit cca 180 až 200 Kč 

ou podporu de minimis dosud 
l. Kč, což by neměl být problém ani ve vztahu 

Pracovníci MAS pracují na kvantifikaci cílových skupin. U některých je to trochu problém, 
moci, některá nesleduje 

okolí MAS. S jejím 
vedením se zná již déle, jsou nastaveny dobré vztahy. Zástupci Slunce mají také zájem o 

oblasti rozvoje sociální 
účastí klientů jejich škol 

emí je stále největší 
m podle zákona o soc. 

 
  


